
装饰电壁炉 实木 电热 Deuro德卢

产品名称 装饰电壁炉 实木 电热 Deuro德卢

公司名称 上海德卢壁炉有限公司

价格 .00/个

规格参数 材质:实木
取热方式:电热
品牌:Deuro德卢

公司地址 凯旋路3021号后门12、13门面

联系电话 400 666 8747

产品详情

材质 实木 取热方式 电热
品牌 Deuro德卢
上海德卢壁炉有限公司是以进口原装德国壁炉,集生产和销售各种壁炉系列于一体的一家专业性高新技术
企业。拥有国际知名壁炉商标在中国地区的使用权。

公司特设立专门的壁炉设计工作室和工程部.。欧式壁炉设计工作室由中德双方专业的壁炉设计师组成，
工程部则由德国公司工程师进行专业培训.，通过引进德国先进技术和设计理念，秉承德国工艺，每一个
设计方案都是中西文化的完美结合，真正实现壁炉工艺的实用化。产品标准的种类达100多种，可根据要
求提供满足客户不同需求的产品。

公司体验展示中心地处宜山路装饰一条街商圈范围.真正的真火壁炉体验中心.展厅内有超过十几款的壁炉
炉芯及各种款式的壁炉设计风格,通过我们专业的销售人员的介绍,可以让您充分了解壁炉知识和文化。

本公司在上海有着5000平方米的生产基地. 凭借先进的经营理念，精湛的生产工艺以及严格的品质保证，
上海德卢壁炉有限公司将竭尽全力为您精心打造无与伦比的高品味时尚生活。

shanghai deuro fireplaces co., ltd. is a professional high-tech enterprise specialized in the production, original import
from germany, and the sale of various luxurious fireplaces. the company has the rights in china to use several world



famous brands.shanghai deuro fireplaces co., ltd. has a special fireplace workroom and a project department.

the european and chinese fireplace designers work together to complete the designing projects, and the workers in the
project department are all trained by german specialists. the wood-burning fireplaces designed herited from the
advanced german technologies and ideas are perfect combinations of the chinese culture and the western culture. the
fireplaces are both artistic and practical, and there are over 100 standard products to satisfy customers with different
demands. the company has a showroom at yishan road, where the major interior design shops are located. there are
over a dozen of various fireplaces on display in the showroom, and one can have a live experience of the woord-
burning fireplaces. we have professional advisors to assist you in making your choice of fireplaces, as well as
introducing you to the knowledge and culture of fireplaces.with advanced business operation ideas, excellent
production technologies and strict quality management system, shanghai deuro fireplaces co., ltd. will do its best to
help you make your life modern, high-class and incomparable.
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